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Protokół Nr XLII/2018 

z Sesji Rady Powiatu  w Nowym Mieście Lubawskim  

w dniu 22 stycznia 2018 r. 

 

XLII Sesja piątej kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim odbyła się  

22 stycznia 2018 r. w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. 

Rynek 1. Ogłoszenie o sesji stanowi załącznik nr 1. Obrady rozpoczęły się o godz. 1400,  

a zakończyły ok. godz. 1500. 

Ad. 1  

 Otwarcie XLII Sesji Rady Powiatu 

Obrady otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Wiśniewski. 

Przewodniczący przywitał wszystkich przybyłych na sesję.  

Na sesji obecni byli: 

- radni Rady Powiatu (lista obecności stanowi załącznik nr 2),  

- Skarbnik Powiatu Halina Bartkowska,  

- Sekretarz Powiatu Ewa Kalisz – Górzkowska, 

- Radca Prawny Maciej Sikorski,  

- Wiceburmistrz Nowego Miasta Lubawskiego Krzysztof Widźgowski, 

- Kierownik Referatu ds. Inwestycji i Rozwoju Gminy Urzędu Gminy w Kurzętniku Adam 

Zapałowski,  

- kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu, szefowie służb i naczelnicy Starostwa 

Powiatowego (lista - załącznik nr 3) 

- przedstawiciele mediów: Grzegorz Podkomorzy z Tygodnika Internetowego oraz 

Marcin Zalewski z Gazety Nowomiejskiej. 

Ad.2 

Stwierdzenie quorum 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że aktualnie w sesji uczestniczy 13 

radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Nieobecni byli radni: Paweł Dreszler, Andrzej Lewandowski, Romuald Koszewski i 

Agnieszka Stajszczak. 
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Ad. 3 

Powołanie Sekretarza obrad 

Przewodniczący zaproponował, aby Sekretarzem obrad był radny Marcin Buliński. 

Przewodniczący zapytał czy radny wyraża zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza obrad. 

Radny Buliński wyraził zgodę. Wszyscy głosowali „za”. 

Ad. 4 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi do porządku obrad, który radni 

otrzymali w materiach sesyjnych (załącznik nr 4). 

Radni nie głosili uwag. 

Przewodniczący zapytał kto z radnych głosuje za przyjęciem porządku obrad. Głosowało 13 

radnych. Wszyscy głosowali „za”. 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie XLII Sesji Rady Powiatu. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Powołanie Sekretarza obrad. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XLI Sesji Rady Powiatu.  

6. Sprawozdanie z prac Zarządu. 

7. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

8. Sprawozdania z pracy Rady Powiatu i komisji stałych. 

9. Przerwa 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XL/291/2017 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 14 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2018 – 2034. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XL/292/2017 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 14 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

powiatu nowomiejskiego na 2018 r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do prac przygotowawczych związanych z 

inwestycją „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1248N gr. woj. (Ciche) – Nielbark – gr. woj. 

(Brzozie) na odcinku granica województwa Tereszewo – Nielbark”. 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Biskupiec zadania z zakresu 

właściwości powiatu polegającego na założeniu i prowadzeniu publicznej szkoły 

podstawowej specjalnej. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin aptek ogólnodostępnych na 

terenie Powiatu Nowomiejskiego. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim na 2018 rok. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy stałych komisji Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim na 2018 rok. 

17. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 

18. Sprawy różne. 

Zakończenie obrad XLII Sesji Rady Powiatu. 

Ad. 5 

 Przyjęcie protokołu z XLI Sesji Rady Powiatu  

Sekretarz obrad XLI Sesji Rady Powiatu Henryk Rogoziński poinformował, że zapoznał się z 

protokołem i nie ma do niego zastrzeżeń. Radny wnioskował o przyjęcie protokołu bez 

odczytywania. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołu nr XLI/2018. „Za” 

głosowało 13 radnych. 

Ad. 6 

 Sprawozdanie z prac Zarządu  

Radni otrzymali w materiałach sesyjnych sprawozdanie z prac Zarządu w okresie od 22 

grudnia 2017 r. do 15 stycznia 2018 r. oraz protokoły z posiedzeń Zarządu w dniach: 7 i 21 

grudnia  (załącznik nr 5) 

Przewodniczący poprosił o krótkie uzupełnienie sprawozdania. 

Starosta Andrzej Ochlak poinformował, że w okresie międzysesyjnym miały miejsce następujące 

wydarzenia z udziałem władz powiatu:  

- 03.01 – uroczyste przekazanie trzech pojazdów dla Komendy Powiatowej Policji w Nowym 

Mieście Lubawskim – na uroczystości obecny był Komendant Wojewódzki Policji;  

- 4.01 – Starosta wspólnie z pracownikiem spotkał się z Dyrektorem Departamentu Europejskiego 

Funduszu Rozwoju Regionalnego Urzędu Marszałkowskiego Zbigniewem  Cieciuchem – 

omawiano sprawy związane z okresem trwałości projektu Zespołu Szkół Zawodowych w 
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Kurzętniku i kwestii związanych ze składaniem wniosku w ramach rewitalizacji /wniosek dot. 

Szpitala Powiatowego/ 

- 5.01 – powiatowo-miejskie spotkanie noworoczne – odbyło się na hali sportowej ZSZ 

Kurzętniku, Starosta podziękował dyrektorowi i pracownikom szkoły za przygotowanie 

uroczystości, szczególne słowa podziękowania skierował do młodzieży; 

- 7.01 – zebranie Oddziału Nowomiejskiego Polskiego Związku Wędkarskiego; 

- 9.01 – Starosta spotkał się p. Wiesławem Felką odpowiedzialnym za przygotowanie biur dla 

nowomiejskiego oddziału Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie – Starosta dodał, 

że rozmawiano o kwestiach technicznych, organizacyjnych, bo biuro będzie mieściło się w 

pomieszczeniach budynku Starostwa Powiatowego przy ul. Grunwaldzkiej 3; 

- 11.01 – spotkanie z Prezesem Euro Consulting Sp. z o.o. w Olsztynie – chodzi o wspomniany 

wniosek dotyczący rewitalizacji Szpitala Powiatowego, a konkretnie studium do wniosku i 

wniosek – Starosta wyjaśnił, że Szpital jest wpisany w obszar rewitalizacji Nowego Miasta 

Lubawskiego. W ramach remontu budynku realizowanego z RPO, jest część kosztów 

niekwalifikowanych m.in. remont elewacji, pomieszczeń piwnicznych i poddasza. Jest szansa, że z 

programu na rewitalizację pozyska się dodatkowe kilkaset tysięcy złotych na ww. cele. Dodał, że 

nie wpływa to na wielkość środków pozyskiwanych przez miasto w ramach Cittaslow. To 

całkowicie inna pula pieniędzy, chodzi tylko o to, że budynek jest formalnie wpisany w program 

rewitalizacji. W program rewitalizacji wpisany jest również budynek biblioteki szkolnej przy 

Zespole Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. Starosta dodał, że powiat 

będzie się przymierzać do pozyskania środków na remont także tego budynku; 

- 12.01 – Gala Sportu organizowana przez Urząd Miejski oraz Gala Sportu organizowana przez 

Automobilklub Nowomiejski; 

- 13.01 – studniówka Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim; 

- 15.01 – spotkanie noworoczne Gminy Lubawa; 

- 17.01 – spotkanie z Nadleśniczym Nadleśnictwa Brodnica Henrykiem Kapustą na temat 

współfinansowania przebudowy drogi powiatowej Partęczyny – Nielbark; 

- 18.01 – konferencja dla organizacji pozarządowych; 

- 19.01 – uroczystość powrotu Nowego Miasta Lubawskiego do Macierzy; 

- 20.01 – studniówka Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku; 

- 22.01 – odprawa roczna w Komendzie Powiatowej Policji, w której uczestniczył m.in. 

Komendant Wojewódzki Policji. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do sprawozdania.  
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Radni nie mieli pytań. 

Ad. 7 

 Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący zapytał czy radni mają wnioski lub zapytania. 

Nikt się nie zgłosił. 

Ad. 8  

Sprawozdania z pracy Rady Powiatu i komisji stałych 

Przewodniczący przedstawił sprawozdanie z pracy Rady Powiatu w 2018 r. (załącznik nr 6). 

Poinformował, że sprawozdania przygotowali także przewodniczący komisji. Sprawozdania 

stanowią załączniki nr 7,8,9,10,11. Będą one dostępne na stronie BIP Starostwa 

Powiatowego. 

Ad. 9 

Przerwa 

Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy.  

/przerwa/ 

Przewodniczący wznowił obrady po przerwie. 

Aktualnie na sali obecnych jest 12 radnych. Nieobecny jest radny Rogoziński. 

Oprócz radnych na sali są obecni: Halina Bartkowska, Ewa Kalisz – Górzkowska, Maciej 

Sikorski, Ryszard Kłosowski, Kornelia Jaroszewska – Sobczak, protokolant – Anna 

Andrzejczak. 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XL/291/2017 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 14 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2018 – 2034.  

Przewodniczący odczytał tytuł uchwały.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 12 radnych. Uchwałę nr XLII/302/2018 (załącznik 

nr 12) podjęto jednogłośnie.  

Na salę obrad wszedł radny Rogoziński. Aktualnie na sali obrad obecnych jest 13 radnych. 

Ad. 11 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XL/292/2017 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 14 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

powiatu nowomiejskiego na 2018 r. 
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Przewodniczący odczytał tytuł uchwały.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. Uchwałę nr XLII/303/2018 (załącznik 

nr 13) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 12 

 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do prac przygotowawczych 

związanych z inwestycją „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1248N gr. woj. (Ciche) – 

Nielbark – gr. woj. (Brzozie) na odcinku granica województwa Tereszewo – Nielbark” 

Przewodniczący odczytał tytuł uchwały.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. Uchwałę nr XLII/304/2018 (załącznik 

nr 14) podjęto jednogłośnie. 

Z sali obrad wyszedł p. Kłosowski. 

Ad. 13 

 Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Biskupiec zadania z zakresu 

właściwości powiatu polegającego na założeniu i prowadzeniu publicznej szkoły 

podstawowej specjalnej 

Przewodniczący odczytał tytuł uchwały.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. Uchwałę nr XLII/305/2018 (załącznik 

nr 15) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 14 

 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin aptek ogólnodostępnych 

na terenie Powiatu Nowomiejskiego 

Przewodniczący odczytał tytuł uchwały.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały.  

Radny Jan Czapliński zapytał co w sytuacji kiedy wyznaczona na dany termin apteka nie 

chce prowadzić dyżuru. 

Radny Jacek Rydel dodał, że wie iż Apteka „Dr Optima” skierowała pisma do Starostwa 

Powiatowego z prośbą o nieuwzględnianie w grafiku dyżurów. Prośba nie została przyjęta, 

apteka planuje się odwołać do sądu. Radny dodał, że wie o tym, ponieważ wynajmuje 

pomieszczenia aptece.  
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Starosta odparł, że apteka nie może się odwołać do sądu. Sprecyzował, że apteka 

wystosowała kilka pism. W pierwszym podniosła, że apteki na wsi nie mogą być 

uwzględniane w grafiku, co jest nieprawdą. Dodał, że Kurzętnik jest niedaleko Nowego 

Miasta i zasadne było wpisanie nowej apteki do grafiku dyżurów. Wówczas właściciele 

apteki napisali, że ponownie proszą o nieujmowanie w grafiku, ponieważ prawdopodobnie 

zamkną aptekę. Takie tłumaczenie jest nie do przyjęcia. Na obecną chwilę apteka normalnie 

funkcjonuje. Jeżeli faktycznie dojdzie do zamknięcia apteki, wówczas Rada Powiatu ustali 

nowy grafik dyżurów.  

Radny Czapliński powiedział, że z grafiku wynika, że od dziś do 25 stycznia Apteka „Dr 

Optima” pełni dyżur. A co z dyżurem nocnym jeżeli apteka odmówi prowadzenia dyżuru.  

Starosta wyjaśnił, że uchwała dziś podjęta musi być najpierw ogłoszona w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Warmińsko – Mazurskiego i zacznie obowiązywać dopiero po 14 

dniach od daty publikacji. Dodał, że właściciele apteki nie tylko Starostwo wprowadzają w 

błąd. Poprosił o wyjaśnienia p. Jaroszewską – Sobczak. 

P. Jaroszewska – Sobczak wyjaśniła, że właściciele apteki przysłali pismo w którym 

poinformowali, że apteka podjęła proces zawieszenia prowadzenia działalności. W tej 

sytuacji zadzwoniono do Wojewódzkiego Inspektoratu Farmaceutycznego i zapytano czy 

apteka poinformowała o rozpoczęciu procesu zawieszenia działalności /ma taki obowiązek/. 

Okazało się, że nie. P. Jaroszewska – Sobczak poinformowała, że właściciele apteki w 

piśmie informowali, że prawdopodobnie z końcem roku kalendarzowego zamkną aptekę i 

proszą o nieujmowanie w grafiku dyżurów. 

Radny Zbigniew Ziejewski zapytał czy aktualnie apteka pracuje. 

P. Jaroszewska – Sobczak odpowiedziała, że tak. 

Starosta dodał, że Rada Powiatu nie może w oparciu o gdybanie podejmować uchwały.  

Radny Ziejewski zapytał co w sytuacji kiedy apteka nie podejmie dyżuru mimo, że tak 

będzie wynikało z grafiku. Jakie Starosta ma instrumenty, aby zmusić aptekę do pełnienia 

dyżuru. 

Starosta odparł, że nie ma takich instrumentów. Zgodnie z przepisami Rada Powiatu jedynie 

ustala grafik dyżurów. Jeżeli dojdzie do sytuacji jaką opisał radny, trzeba będzie poprosić 

inną aptekę, żeby w zastępstwie pełniła dyżur.  

Radny Ziejewski zapytał co w sytuacji kiedy Starosta po fakcie dowie się, że apteka nie 

pełniła wyznaczonego dyżuru.  
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Starosta powtórzył, że nie ma żadnych przewidzianych prawem restrykcji, które można 

byłoby zastosować wobec apteki. 

Radna Ewa Dembek powiedziała, że zadaniem Rady Powiatu jest ustalić grafik dyżurów. 

Nie można się zapętlić i zastanawiać – co by było gdyby... Póki co apteka funkcjonuje i 

trzeba ją wstawić do grafiku. 

Radny Czapliński zapytał co z nowym grafikiem dyżurów. 

Wicestarosta wyjaśniła, że projekt uchwały z nowym grafikiem był przesłany do konsultacji 

społecznych. Był to jednak tylko projekt. Dziś uchwała będzie podejmowana, ale wejdzie w 

życie dopiero po upływie 14 dni od daty jej opublikowania w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Warmińsko – Mazurskiego. Na razie obowiązuje stary grafik /w tym grafiku 

Apteka „Dr Optima” nie jest ujęta/ 

Przewodniczący zapytał czy radni mają jeszcze pytania. Radni nie mieli więcej pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. Uchwała nr XLII/306/2018 (załącznik 

nr 16) została podjęta 11 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących”. 

Ad. 15 

 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim na 2018 rok 

Przewodniczący odczytał tytuł uchwały.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. Uchwałę nr XLII/307/2018 (załącznik 

nr 17) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim na 2018 rok 

Przewodniczący odczytał tytuł uchwały.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. Uchwałę nr XLII/308/2018 (załącznik 

nr 18) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 17 

 Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych 

Wniosków i zapytań nie było. 
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Ad. 18 

Sprawy różne 

Przewodniczący przypomniał o obowiązku składania oświadczeń majątkowych za 2017 r. w 

terminie do 30 kwietnia br. Radni otrzymali nowe druki oraz PIT-y o wysokości pobranych 

diet. 

Następnie zapytał czy ktoś chce zabrać głos.  

Nikt się nie zgłosił. 

Ad. 19 

Zakończenie obrad XLII Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady XLII Sesji piątej 

kadencji Rady Powiatu.     

 

 Protokół sporządziła:           Przewodniczący Rady Powiatu 

  Anna Andrzejczak                           Kazimierz Wiśniewski 


